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Betreft: Schriftelijke vragen van SPM – negeren verkeersregels 

 
Geacht college, 

 
Met de regelmaat van de klok ontvangen wij signalen dat verkeersregels in de binnenstad maar 
ook in buitenwijken niet worden nageleefd. In de binnenstad zijn onlangs uit 
veiligheidsoverwegingen bij de Montessorischool terecht maatregelen getroffen in de vorm van 
tijdelijke straatafsluiting. De signalen die wij van burgers ontvangen zijn met name het negeren 
van het fiets- en scooterverbod in het voetgangersgebied, en het overtreden van de 
verkeersregels door fietsers en scooters en auto’s in de overige straten, bijvoorbeeld de 
Capucijnenstraat. Verontrustend is dat de thuisbezorg diensten - per fiets of brommer- hierbij 
worden benoemd. 
In de buitenwijken, bijvoorbeeld de Clavecymbelstraat in Cauberg - Potteriestraat in Pottenberg - 
Rijksweg bij De Heeg wordt vaak veel te hard gereden door automobilisten en hierdoor vaak 
hachelijke situaties ontstaan met name door onverantwoord inhalen. 
 
Tevens wordt ons door burgers gemeld dat de medewerkers van handhaving niet of onvoldoende 
bevoegdheden hebben hiertegen op te treden en dat politie wegkijkt vanwege de administratieve 
verplichtingen waarmee ze worden geconfronteerd. 
 
Dit is aanleiding voor onderstaande vragen: 
1. Kunt u aangeven of en welke instrumenten Handhaving van de gemeente heeft om op te 

treden tegen het overtreden van verkeersregels? 
 
2. Bent u het met ons eens dat administratieve verplichtingen, nadat verbaliserend door        

politie is opgetreden, geen rede kan en mag zijn om weg te kijken? Zo ja, dit in het          
overleg met politie onder de aandacht te brengen? 

 
3. Bent u bereid om in het overleg met politie steekproefsgewijze snelheidscontroles in de 

buitenwijken te bespreken?  
 
In afwachting op uw reactie, 
 
Met vriendelijke groet, 
John Steijns - Seniorenpartij Maastricht 

 
 


